
Rostislav DVOŘÁK
Obdržel  � Cenu Rady města Jihlavy za 

přínos pro hospodářský a podnikatelský 
rozvoj města. 

Dlouholetý předseda představen-
stva fi rmy Vývoj v Třešti a předseda 
Svazu českých a moravských výrob-
ních družstev. V letech 1995-1999 
byl předsedou Okresní hospodářské 
komory Jihlava. 

„Celý svůj život jsem věnoval výrobě 
a za mnou zůstala řada investic, i tady 
v Jihlavě,“ řekl R. Dvořák v poděko-
vání. „Když jedu naším okresem, tak 
poznávám některé stavby, na kterých 
jsem se podílel stejně tak v Brně, v Pra-
ze, v Mariánských Lázních, Ostravě…, 
v celé republice. A přiznám se, že je to 
pro mě často vzpomínka, která mně 

říká, že jsem neudělal špatně, že ta prá-
ce pro naše hospodářství byla poctivá, 
správná a mnoha lidem pomohla.“ 

JN: Mezi oceněnými zastupuje-
te podnikatelskou sféru. Na tu se 
někteří lidé dívají skrz prsty. Při-
tom bez podnikatelů by se nedaři-
lo kultuře, sportu…

RD: Jsou to činnosti, které kultivu-
jí lidi, upevňují jejich vztahy, tříbí je k 
lepšímu, ale je pravda, jak říkáte, že bez 
podnikatelské činnosti by se tak neda-
řilo ani té kultuře ani tomu sportu. 

Všechno, co nás v životě obklopu-
je od pyramid až dneska po Empire 
State Building, tak to vždy udělali 
lidé pod vedením nějakého podni-
katele. A proto jsem mluvil o investi-
cích, protože to, že seženete práci pro 
200, 300 nebo 1000 lidí, to je základ 
té práce. A když se vám podaří posta-
vit nějaké domy a potom si jako starší 
pán po republice cestujete a ony vám 
tu práci připomínají, tak to je hrozně 
příjemný pocit. 

JN: Stál jste u zrodu jihlavské 
hospodářské komory, která se sta-
la jednou z nejlepších v republice.  

RD:Ano, je to instituce vzniklá ze 
zákona, která jediná není napojená 
na státní rozpočet. A to do dneška. 
Možná je to i malinko nespravedli-
vé, protože fi nanční zdroje pramení 
zejména z podnikatelské činnosti. I 
to, že si dnes kupujeme hokejisty, fot-
balisty za desítky milionů dolarů, i ty 
vytvořili podnikatelé, tak to je.   -pk-
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Marie BOHUŇOVSKÁ 
Cenu města Jihlavy �  získala za dlou-

hodobé aktivity v oblasti kultury a vzdělá-
vání. 

Založila například Spolek pro 
navrácení sochy TGM do Jihlavy, ini-
ciovala sbírku na památník 17. listo-
padu Klíče, přivedla do Jihlavy pro-
jekt Příběhy našich sousedů. 

„Všichni, kteří dostali ocenění, vynik-
li ve svých profesích, byli nejlepší, ale já 
osobně jsem založila spolek a ostatní 
(ze spolku) si ,hrají’ se mnou jen tak ve 
volném čase,“ řekla M. Bohuňovská. 

Město ocenilo své občany 

Marek ZEMÍN 
Cenu Rady města Jihlavy  � získal za 

dlouholetou mimořádnou práci na činnos-
ti a rozvoji Sboru dobrovolných hasičů 
Bedřichov.

„Když jsem v roce 2001 vybral své-
ho syna do kroužku mladých hasičů, 
netušil jsem, jak mě to pohltí. Jsem rád, 
že můžu tu štafetu, kterou před válkou 
naši předkové založili - český sbor dob-
rovolných hasičů, že můžu dál nést tu 
vlajku a táhnout to dál, takže všem vám 
moc děkuju,“ řekl při poděkování. 

Jiří HOLÍK
Čestné občanství � , nejvyšší poctu, kte-

rou může město udělit, získal za vynikající 
sportovní výsledky, kterých dosáhl coby 
bývalý československý hokejový útočník 
a trenér. 

Devadesátým čestným občanem 
města Jihlavy se stal bývalý vynikající 
hokejový útočník Jiří Holík. V repre-
zentaci si připsal 319 startů, ve kte-
rých vstřelil 132 gólů. 

V roce 1999 byl uveden do Síně slá-
vy mezinárodní hokejové federace a 
v roce 2016 získal i nejvyšší ocenění 
kraje. 

Jeho hokejová kariéra byla spjata s 
Duklou Jihlava. 

Jiří VARHANÍK
Cenu Rady města Jihlavy  � obdržel za 

vysoce kvalitní propagaci kulturně spole-
čenského dění Jihlavy.

Pracuje jako redaktor kulturní rubri-
ky v Jihlavských listech od roku 1994. 

„Vést 30 let kulturní rubriku novin 
v tak relativně úzkém prostoru jako je 
Jihlavsko vyžaduje jeden předpoklad – 
že je o čem psát. A já nepřestávám žas-
nout, kolik je v našem prostoru úžas-
ných, kreativních, šikovných a často 
nezištných lidí, na kterých kultura stojí. 
Takže to beru tak, že ta cena je hodně 
pro tyto lidi,“ řekl J. Varhaník mimo 
jiné v poděkování. 

11. ROČNÍK FESTIVALU SOUČASNÉHO TANCE, 
POHYBOVÉHO DIVADLA A NOVÉHO CIRKUSU

KORESPONDANCE.CZ

Praha       27. 6.

Žďár n/S      13.–16. 7.
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ve spolupráci — in cooperation

Zámek a klášter,
Žďár z.s.

mediální partneři — media partners

za podpory — supported by

festival pořádá — festival organiser

Festival se koná pod záštitou ministra kultury Martina Baxy, 
hejtmana kraje Vysočina Vítězslava Schreka 
a francouzského velvyslance Alexise Dutertra.


